
N

ORSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen konkrét döntések várhatóak a nagyoroszi V. Légvédelmi Tüzérezred további
sorsáról?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenchez
a Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Ezúton is tisztelettel megköszönöm 2003 . július 7-én adott írásbeli válaszát kérdésemre,
amelyben a nagyoroszi laktanya haderőreformmal kapcsolatos változásairól kérdeztem Önt .
Válaszával, mivel elsősorban általános kérdésekről beszélt nem sikerült teljes mértékben
megnyugtatni a nagyoroszi embereket, különösen azokat, akik valamilyen módon -
munkahely, egzisztencia - kötődnek a laktanyához. Ön a július 7-i válaszának utolsó
bekezdésében azt írta, hogy részletes döntések csak később várhatóak . Ismereteim szerint a
Tüzérezred jelentős részét 2004-ben Győrbe szándékoznak áttelepíteni .

Igaz-e az, hogy a Tüzérezredet Győrbe kívánják áttelepíteni, és ha igen, akkor számítanak-e a
nagyoroszi katonák szaktudására? Amennyiben igen, lesz-e számukra és családjaik számára
megfelelő elhelyezés?

Ezért kérdezem Miniszter Urat, milyen konkrét döntések várhatóak a nagyoroszi Y.
Légvédelmi Tüzérezred további sorsáról?
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Budapest, 2003 . július 30 .

alla Mihály
Országgyűlési képvis lő
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